

## Student Working Group | Groupe de travail des étudiants

### **Alex Ratzki-Leewing**

Alex Ratzki-Leewing is currently pursuing a PhD in Epidemiology and Biostatistics at Western University under the supervision of Drs. Stewart Harris and Amardeep Thind. Her dissertation focuses on elucidating the behavioural determinants of sub-optimal hypoglycaemia management and their prognostic significance in diabetes control. Prior to her doctoral studies, Alex completed an MSc in Health Research Methodology at McMaster University with a specialization in Health Services Research; her Master's work explored the design, development, and evaluation of decision support tools in rare disease contexts.



---

Alex Ratzki-Leewing poursuit actuellement un doctorat en épidémiologie et biostatistique à l'Université Western, sous la direction du Dr Stewart Harris et du Dr Amardeep Thind. Sa thèse vise à élucider les déterminants comportementaux de la gestion sous-optimale de l'hypoglycémie et leur signification pronostique dans le contrôle du diabète. Avant ses études doctorales, Alex a obtenu une maîtrise en méthodologie de la recherche sur la santé de l'Université McMaster, avec spécialisation en recherche sur les services de santé. Ses travaux de maîtrise examinaient la conception, l'élaboration et l'évaluation d'outils d'aide à la décision dans le contexte des maladies rares.